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2020~2021学年第一学期高二年级期中质量检测 

英语参考答案及评分建议 

（满分100分）  

 

第一部分   听力（共15小题；每小题1分，满分15分） 

1. B            2. B            3. A          4. C             5. A     

6. B            7. C            8. B          9. A             10. C       

11. C           12. B           13. A         14. C            15. A   

第二部分  阅读理解（共两节，满分30分） 

第一节  （共10小题；每小题2分，满分20分）  

16. A           17. D          18. C         19. B           20. D    

21. B   22. B          23. D         24. C           25. B 

（以下是 B 种题型答案） 

说明：22~25 小题根据学生答题情况可酌情给分。 

22. Runners often get stuck together at the beginning. 

23. Because he had his pride. (Because he didn’t want to embarrass himself in front of the audiences.) 

24. Fantastic. (Wonderful / Great.) 

25. Pace himself well from the beginning (and not let his pride get in the way).  

第二节  （共5小题；每小题2分，满分10分）  

26. G   27. A          28. B         29. C           30. F 

第三部分  完形填空（共20小题；每小题1分，满分20分）  

31. C   32. A   33. B  34. C     35. D 

36. D   37. C   38. A  39. C     40. B 

41. B   42. A    43. C  44. D     45. A 

46. D   47. A   48. B  49. B     50. D 

第四部分  短文填空（共 10 小题；每小题 1 分，满分 10 分） 

51. how        52. roasted        53. marking      54. to forecast      55. experts     

56. The         57. depends       58. exactly       59. higher         60. as 

第五部分  写作（共两节，满分 25 分）  

第一节  短文改错（共 10 小题；每小题 1 分，满分 10 分）  

As is known for us all, to be polite is what we senior school student should do. In fact, there are a lot 

to                                    students                     

of things they can do. First, it’s important for us to speak polite. We must respect others. For example, when 

we                                   politely 

meeting someone we know, we are supposed to greet him or her by say hello happily. Second, we can’t 

                                                      saying             

throw rubbish somewhere. Littering is not a good habit, which definitely do harm to the environment we live                                  

 everywhere                                    does    

in. Another important thing is what we must follow traffic the rules. There is no doubt that waiting in line is 

                         that 

important rule. So never to rush into the bus. 

an 
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第二节 书面表达 （满分 15 分）  

One possible version： 

People’s opinions are varied on the job of cleaning. Some say it’s poorly paid, with bad working conditions, 

while others think it is worthwhile to do it. As far as I am concerned, I prefer the latter opinion for the following 

three reasons. 

First and foremost, the cleaners, undoubtedly, make great contributions to beautifying the environment and 

making the air clean. It is because of their efforts that we can have a wonderful living and working environment. 

Additionally, you don’t have to be professional to do the cleaning, so that it provides more ordinary people with  

job opportunities. Thirdly, the cleaner is a manual job, which, to some extent, helps improve the workers’ health. 

In a nutshell, cleaning is a job worth doing.  

书面表达评分细则 

本题总分为 15 分，根据内容要点、语篇的连贯性及语言运用的得体性，以及语法结构和词汇运用

的准确性分五个档次给分。 

第五档（13～15 分） 

涵盖了所有提示要点，得体运用交际语言，语法结构和词汇比较准确，少量错误是由于使用较复杂的表达方

式所致；有效地使用了语句间的连接成分，使文章结构紧凑，内容充实，体现了活跃的思维和清晰的逻辑，具备较强的语言运

用能力，达到了预期的写作目的。 

第四档（10～12 分） 

涵盖了所有内容要点，运用的语法结构和词汇能满足任务的要求，有一些语法结构或词汇方面的错误，但不影响

对所写内容的理解；运用了简单的语句间的连接成分，使全文内容连贯，内容完整，表达清楚，基本达到了预期的写作

目的。 

第三档（7～9 分） 

漏掉了一个内容要点，运用的语法结构和词汇能基本满足任务的要求，有一些语法结构或词汇方面的错误，但不

影响对所写内容的理解，运用了简单的语句间的连接成分，内容连贯，信息得到较为清楚的传达。 

第二档（4～6 分） 

漏掉了两个内容要点，语法结构简单，词汇贫乏，有较多的语法结构或词汇方面的错误，影响了对所写内容的理解，缺

乏语句间的连接成分，内容不连贯，信息未能传达清楚。 

第一档（0～3 分） 

明显遗漏了主要内容，写了一些无关内容，有大量的语法结构或词汇方面的错误，所写内容无法理解，信息

未能传达。 

 
 

 


